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Abstract (en)
The drive device (70, 73, 74) of the conveyor belt (38) for bobbin supports can be switched alternately to right and left running of the conveyor belt
(38). The conveyor belt (38) for bobbin supports has at least two spaced-apart feed points (76 to 79) for individual bobbin supports (1 to 4) fitted
with run-off bobbins. In the section located between the feed points (76 to 79), the conveyor belt (38) has at least one adjustable or switchable
conveyance stop (81 to 84). By optional setting of the conveyance stops (81 to 84), the conveyor belt (38) for bobbin supports can be divided into
transport sections which are separated from one another and are assigned to selectable feed points (76 to 79). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Antriebseinrichtung (70, 73, 74) des Spulenträgertransportbandes (38) ist abwechselnd auf Rechts- und Linkslauf des Transportbandes (38)
umschaltbar. Das Spulenträgertransportband (38) besitzt mindestens zwei voneinander distanzierte Einspeisestellen (76 bis 79) für mit Ablaufspulen
bestückte Einzelspulenträger (1 bis 4). In dem zwischen den Einspeisestellen (76 bis 79) gelegenen Abschnitt besitzt das Transportband (38)
mindestens eine einstellbare beziehungsweise schaltbare Transportsperre (81 bis 84). Durch wahlweises Setzen der Transportsperren (81 bis 84) ist
das Spulenträgertransportband (38) in auswählbaren Einspeisestellen (76 bis 79) zugeordnete, voneinander getrennte Förderabschnitte unterteilbar.
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